
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK 
7. SJEDNICE VMO LUKA 

 
 
7. sjednica VMO Luka održana je 06. studenog 2023. (ponedjeljak) s početkom u 17.00 sati, u 
prostorijama MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Joško Vitezica, predsjednik VMO 

• Daniela Maras Vukušić, zamjenica predsjednika VMO 

• Željko Boros, član VMO 

• Denis Frančišković, član VMO  

• Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

•  
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

• Bojan Trivić, član VMO 
 
 

Usvajanje Zapisnika sa 6. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka:  
 • Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Joško Vitezica pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Problematika prekomjerne populacije galebova 
2. Usvajanje komunalnih prioriteta za MO Luka za 2024. godinu 
3. Programi rada za 2024. godinu – primjedbe povjerenstva 
4. Komunalna problematika – dopisi građana pristigli između sjednica 
5. Dogovor oko održavanja programa Doček Djeda Mraza i Bulletin 
6. Razno 

 
 
 
 
 
 
 

 

                       

 

 
R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR LUKA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  024-05/23-01/2 
URBROJ:  2170-1-03-00-23-18 
Rijeka,  06. studeni 2023. 



 
 

 
AD 1 
 
Sjednici vijeća prisustvovali su predstavnici udruge Moj otok koji se u svom radu već dugi niz 
godina bave i problemom prekomjerne populacije galebova.  
Galebovi su zaštićene životinje temeljem Zakona o zaštiti prirode i nije ih moguće samo tako 
ukloniti. Najveći problem povećanoj populaciji galebova je nepropisno odložen otpad i 
nesavjesnost pojedinaca da spremnici trebaju biti zaklopljeni. Kad bi se navedeni problemi riješili 
galebovi se ne bi zadržavali na mjestima gdje nema hrane za njih pa tako ni nad područjem 
Rijeke. Rješavanje prekomjerne populacije galebova putem zamjene pravih jaja s umjetnim kako 
bi se kontrolirala brojnost populacije predstavlja jedan od načina, no potrebno ga je provesti 
sveobuhvatno i na području cijelog grada gdje postoje problemi, a ne samo na području jednog 
mjesnog odbora jer isto ne bi polučilo zadovoljavajućim rezultatima. 
 
ZAKLJUČAK: 
Uputiti će se dopis s molbom za suradnju svim mjesnim odborima Grada Rijeke. 

 

 

AD 2 
 
Vijećnicima je dan na raspravu Prijedlog prioriteta za 2024. godinu obrađen od strane Upravnog 
odjela za komunalni sustav i promet, Odsjek za zajedničku komunalnu djelatnost, s procijenjenim 
iznosima za svaku stavku. Vijeće je nakon rasprave prihvatilo sljedeći redoslijed prioriteta za 
2024. godinu u iznosu od 15.197,00 eura:  
 

7. 
Sanacija dijela Trninine ulice od spoja s 
Verdievom Ulicom do spoja sa Zagrebačkom 
Ulicom 

6.600,00 

9. 
Sanacija dijela kolnika u Verdievoj ulici od 1. 
Paviljona do kućnog broja 6 

8.597,00 

 
ZAKLJUČAK:  
Vijeće je jednoglasno prihvatilo konačan redoslijed prioriteta za 2024. godinu. 
 
 

AD 3 
 
Vijeće je razmotrilo primjedbe povjerenstva za programe VMO za 2024. godinu. 
ZAKLJUČAK: 
Vijeće će se držati dobivenih preporuka. 
  
AD 4 
 
Između dvije sjednice vijeća zaprimljeno je više mail-ova s potpisom „Stanari na području MO 
Luka“. Obraćanjem od 03. listopada 2023. godine zatraženo je da se na dnevni red naredne 
sjednice stave slijedeće točke: 
 
1. Redovno održavanje ulice Senjsko pristanište 
- osigurati redovno čišćenje Ulice Senjsko pristanište od strane KD Čistoća d.o.o., 
 



 
 
- iako ulica nije pod ingerencijom Grada Rijeke već Lučke uprave, to nije argument za njezino 
neuključivanje u redoviti program čišćenja javnih površina Grada Rijeke  
 
- ulicom se svakodnevno obavlja promet vozila i pješaka te se čitavom dužinom vrši naplata usluge 
parkiranje (0. Zona) od strane društva Rijeka plus d.o.o. 
- podsjetiti i opomenuti koncesionara usluge parkiranja društvo Rijeka plus d.o.o. da u Ulici Senjsko 
pristanište osigura i redovito održava rasvjetu i vrsi sanaciju kolnika (cesto pun rupa) 
 
2. Sanacija poplava na području tržnice i okolnih ulica (Zagrebačka, Matačićeva i dr.) 
- obavijestiti Grad Rijeku o sada već dugotrajnom i učestalom problemu poplava Riječkih tržnica i 
okolnih ulica u periodu jeseni i zime kada zbog obilnih kiša i plime dolazi do izlijevanja mora kroz 
kanalizaciju 
- more zajedno s fekalijama poplavljuje tržnicu i okolne ulice koje su u tom trenutku nize od razine 
mora, sto znaci da se more na prelijeva preko rive (ona je na višoj razini od navedenih ulica) nego 
izbija kroz kanalizaciju 
- nakon prestanka oborina i spuštanja razine mora dolazi do povlačenja vode poslije kojeg ostaju 
ulice prekrivene fekalijama sto predstavlja ugrozu za zdravlje i sigurnost svih ljudi posebno na 
području gdje se obavlja tržnička djelatnost i gdje svakodnevno prolazi veliki broj prolaznika 
- potrebno je razmisliti o podizanju razine najnižih ulica (križanje Zagrebačke i Matačićeve ulice) 
nasipavanjem (primjerice 20-30 cm materijala) te asfaltiranjem kao dugoročno rješenje 
- kao dodatno rješenje bi bila sanacija odvoda svih zgrada na ovom području na način da se provjeri 
i osigura da sve zgrade imaju odvod fekalija u gradske cijevi za kanalizaciju spojene na pročistač 
Delti, a ne i na cijevi za oborinske vode, jer na taj način uslijed povrata mora dolazi do miješanja s 
fekalijama i poplave s fekalijama. 
 
Mjesni odbor u međuvremenu je uputio dopise nadležnim službama te od njih zaprimio slijedeće 
odgovore: 
 
Luka Rijeka: Nastavno na prethodnu prepisku i problem sa nefunkcioniranjem rasvjete na 
predmetnoj lokaciji izvješćujemo kako Luka Rijeka d.d. prethodno nije zaprimila pritužbe građana. 
Sukladno vašoj obavijesti u najkraćem roku ćemo pristupiti otklanjanju poteškoća, odnosno sanaciji 
rasvjetnih tijela. 
 
TD Rijeka plus d.o.o.: Želimo vas izvijestiti kako su u tijeku pripreme za sanaciju oštećenja na 
kolnoj površini koja će se izvršiti u najkraćem mogućem roku, tijekom slijedećeg tjedna. 
Nadalje, vezano za održavanje čistoće valja istaknuti kako se radi o izuzetno frekventnom području 
na kojem se osim posjetitelja tržnice tijekom noći okupljaju beskućnici, te mlađa populacija koja u 
noćim satima dolazi u provod. Pored navedenog valja istaknuti da nerijetko dolazi do nepropisnog 
odlaganja otpada pored spremnika za komunalni otpad koji se najčešće uslijed djelovanja vjetra i 
ptica raznosi po širem dijelu parkirališta, na što je otežano pravovremeno djelovati. 
Unatoč naprijed navedenog, poduzet ćemo mjere pojačanog čišćenja kako bi smo navedenu 
problematiku sveli na minimum. 
UO za komunalni sustav i promet: Navedene ulica nalazi se na području Lučke uprave i 
koncesionar iste dužan je održavati čistoću na području javnog parkirališta pod naplatom. Grad 
Rijeka uvijek je spreman pomoći  u smislu interventnog čišćenja i uklanjanja otpada odloženog od 
strane nepoznatih počinitelja kao što je to činio i do sada. 
 
 
ZAKLJUČAK: 
Uputiti će se dopis pošiljatelju s pozivom na tematsku sjednicu. 
 
 
Zaprimljene su i pritužbe građana na održavanje čistoće tržnice, molba se  upozori koncesionara 
da zakupci tržnice prodaju proizvode izvan gabarita tržnice, da dostavna vozila određenog zakupca  
cijeli dan stoje na dostavnim mjestima te se time onemogućuje dostava ostalim zakupcima i stvara 
gužva u ulici. 



U dogovoru komunalnog redarstva stoji da će se temeljem  prijave, sukladno  Odluci o 
komunalnom redu obaviti kontrola u odnosu na eventualno ostavljanje vreća, povrća ,  predmeta i 
sl. na površinama javne namjene izvan gabarita prostora tržnice. 
U pritužbama se navodi i da problem poplavljivanja tržnice proizlazi iz neodržavanja slivnika u 
Zagrebačkoj ulici. 
Dopis je proslijeđen  KD vodovod i kanalizacija te zaprimljen odgovor u kojem se navodi da će se 
čišćenje slivnika u Zagrebačkoj ulici izvršiti sukladno Planu čišćenja slivnika za mjesec studeni. 
 
 
AD 5 
 
Vijećnici su razgovarali o ovogodišnjem programu Doček Djeda Mraza. I ove godine program za 
djecu organizirati će se na uobičajen način u dvorani mjesnog odbora. Organizirati će se prigodna 
priredba a djeci će Djed Mraz podijeliti poklone. 
 
ZAKLJUČAK: 
Pokloni za djecu podijeliti će se u utorak, 19.12.2022. godine u 18 sati u dvorani mjesnog odbora 
o čemu će tajnica obavijestiti sve roditelje prijavljene djece. 
 
Vijećnici su razgovarali o izradi ovogodišnjeg glasila MO Luka, Bulletin. Zamjenica predsjednika 
Vijeća predložila je da vijećnici pripreme i pošalju tajnici prijedloge tekstova zaključno sa ovim 
mjesecom. Nastavlja u istom tonu uvrštavanjem znamenitosti i poznatih ličnosti.  
 
ZAKLJUČAK: 
Vijeće se jednoglasno složilo sa prijedlogom 
 
AD 6 
Predsjednik je predložio je se slijedeća sjednica održi početkom prosinca te dao prijedlog da se 
vijeće okupi 14.12. kako bi se okitila dvorana i pripremilo za održavanje programa. 
 
ZAKLJUČAK: 
 
Vijeće se slaže sa prijedlozima. 

 

 
 

Sjednica je završila u 20:00 sati. 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 

 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

 

 

____________________ 

Predsjednik VMO Luka 

 

 

________________________ 

               Miomira Milovanović Berić Joško Vitezica 

 

 


